

Styremøte Raumar Orientering

Tid: 27.03.2017
Sted: Kokstadhagan, Gjerdrum
Tilstede: Pål, Bent, Robert, Ingrid, Katja og Aslak
Forfall: Anne

| Sak nr. | Sak | Ansvarlig |
|---------|--|--|
| 2.6.2 | Politiattester Alle i styret må ha, samt trenere i Raumar-regi. Mangler fra Katja. | Bent og Anne |
| 4.3 | Terminliste 2017-2020 Raumar ønsker å arrangere et stort løp ca. hvert tredje-fjerde år. Neste aktuelle er 2020; NMsprint (Jessheim) NightHawk (Trandum), JrNMstafett+O-idol (Staviåsen), NM Ultralang (Nordåsen)? Arrangement 2017 Raumar er tildelt KM mellomdistanse med Trimtex Cup, 3. september. Arrangeres på nytt kart på Neskollen. Må få på plass løpsleder. Forespørr Trond Erik. Arena-ansvarlig: Knut Engen Kart: Aslak tegner nytt kart Løypelegger: Aslak, med bistand fra en til. Tidtaker-ansvarlig: Terje. Start-ansvarlig: EOL Salg-ansvarlig: Ingrid Arrangement 2018 Eidsvoll er interessert i å arrangere fra Staviåsen. Aslak følger opp dette. Arrangement 2019 Gjerdrum med Romerike O-weekend konsept (sprint på Kløfta? +lang fra A-brua?) og Trimtex-Cup. Evt. flytte arrangementet en helg eller to. | Aslak Bent Aslak Aslak Katja |

| | | |
|--------------|--|---------------------|
| | | Tron Erik |
| 4.7 | <p>OCAD-kurs Lære opp flere i klubben til å bruke OCAD, spesielt aktive. Arrangere internt kurs, for både aktive og foreldre tidlig vår 2017. Følges opp i 13-16 års gruppen Legge ut info på hjemmesiden. Raumar har kjøpt 10 stk løypelegger-lisenser. Ståle har disse. Anne og Sondre har fått hver sin.</p> | Ingrid |
| 6.1 | <p>Rekrutteringsarbeid Raumar Raumar har et mål om å øke antall som er med på O-landsleir. Det arrangeres en lokal rekrutt-trening i uka (mandag), med fast oppmøtested og enkle, korte sløyfer. Oppstart møte er avholdt. Datoer for større samlinger og andre felles arrangement for alle klubbene er avklart Det blir O-troll leir 2017, avholdes i juni. Prøver å få med alle klubbene til å delta på Verdens orienteringsdag på Nordbytjernet 24.mai</p> | Pål |
| 6.6 | <p>360 Helse Alle medlemmer får 20 % rabatt direkte fra 360 Helse. Det har blitt noen forandringer innad i 360 Helse. Raumar dekker 30 % etter forhåndsgodkjenning fra trenerene. Raumar dekkes maks 3700kr. Se retningslinjer. Må evt. se på ny kontrakt. Må følge opp dette med Terje og legger deretter ut info på hjemmesiden.</p> | Katja |
| 9.5 | <p>Medlemmer i Raumar Purre de som ikke har registrert seg i KlubbAdmin. Oppdaterer infoen på hjemmesiden angående medlemsskap, slik at man vet man må krysse av i flere ledd når man melder seg inn i Raumar.</p> | Robert Katja |
| 10.3 | <p>COOP-kredittkort Kort for uttak av varer fra COOP og på bensinstasjon. Rober sjekker opp dette med Trond Erik.</p> | Robert |
| 10.5 | <p>Barnefestival Jessheim 2017 Sjekk om dette er grunnlag for fordeling av LAM-midler 2017.</p> | Bent |
| 10.10 | <p>Tour`d-O 2017 Rekrutteringen har vært veldig bra. Må fokusere på å få med rekruttene videre. Behov og konsept evalueres av rekruttansvarlige, og</p> | |

| | | |
|----------------|---|------------|
| | diskuteres på styrerådsmøtet. Bruker de tre Raumar-karusell-løpene til UOL, GOL og EOL som Tour`d-O. Promotere dette. | Pål Pål |
| 11.3 | Søknad om tillatelse til å spille bingo Er medlem i bingoforbundet. Følger opp søknad for 2017.Frist tidlig høst | Robert |
| 11.5 | Styrerådsmøte 2 stk pr år (23.mai og oktober) Bent reserverer rom og Katja legger ut info for 23.mai Resten avklares på styremøte uken før. | |
| 11.7 | Raumar-karusell 2017 Forenkling av startkontingenten. Ingen intern fakturering mellom klubbene. Løpere fra andre klubber betaler kontant på løpet. Bruke ungdommer som løypeleggere. | Robert |
| 12.7 | Samlinger og klubbture 2017 Treningskomiteen har lagt info på hjemmesiden. Dette presenteres på Kick off 5.april | Ingrid |
| 13.2 | Treningskomiteén Har hatt et møter angående aktiviteten 2017, neste møte 20.april | Ingrid |
| 14.1 | TD fra Raumar 2017 Dersom Raumar arrangerer ett løp, må vi stille med èn TD. Ståle stller på KM natt 19.april Aktuelle: Magnus Svingheim, Trygve Tømta, Harald Opsahl, Trine Ruud Bråten, Anne Larsson Hovind, Knut Engen, Stein Arne Alnæs, Per Østreng, Roar Saxhaug, Geir Andersen. | |
| 15.2 | Handlingsplan 2017-2020 <ul style="list-style-type: none"> • Mangler fra Ståle • Resten er godkjent på årsmøte | Ingrid |
| 17.3 | LAM-midler Er tildelt midler for 2016 til Hovedløp, O-landsleir og sprintkart ifm. Romerike O-weekend. Må dokumenteres i 2017. | Robert |
| 18.1 .. | Klubbtøy Vi venter på svar fra BDO om de sponser før det kan åpnes for bestilling. | Ingrid |

| | | |
|--------|--|----------------|
| 19.6.. | <p>Facebook-side om Orienteringsglede Legge ut info om dette på hjemmesiden.</p> <p>Sjekk med Lene hvor dette legges ut. Legge link fra siden på Raumarsiden</p> | Katja |
| 20.1.. | <p>Spillemidler til utstyr Følge opp søknadsfrist for 2017</p> | |
| 20.2.. | <p>VIPPS Sjekker om dette er opprettet i Raumar</p> | Robert |
| 20.3.. | <p>Klubbrankingen Morten Sørum går ut. Ingrid spør Morten om oversikt Over excel arket. Ingrid setter opp oversikt over løp. Det avgjøres på neste styremøte hva vi gjør videre.</p> | Ingrid/ Styret |
| 1.1 | <p>Oppgaver Robert Mangler tilordning i Sportsadmin. Resten er avklart med Trond Erik.</p> | Bent |
| 1.2 | <p>Oppfølgin etteri årsmøte Bent endre årsberetning etter kommentarer fra møtet Ingrid purrer opp Ståle på Handlingsplan i sportslig utvalg.</p> | Ingrid, Bent |
| 1.4 | <p>Oversikt over utstyr i Raumar</p> <p>-GOL har lagret 1 stort og 1 telt hos Pål. Benyttes</p> <p>Hva har vi av utstyr ellers ?</p> <p>EKT enheter (Raumar) PC, tidtaker enhet, vimpel. Tron Erik og Terje har muligens størst oversikt over Raumar utstyr.</p> | |
| 1.5 | <p>Sponsor</p> <p>OSL:Det er sendt inn søknad. Svar 1.mai. Uansett har vi dette 1 år til.</p> <p><i>BDO</i>: Eirik følge opp dette. Vi har laget 2 forslag på hhv 10 000kr og 15 000kr. Venter på svar.</p> <p>Mobile Kjeller : Ståle har tatt opp dette på jobb. Har ikke fått noe svar.</p> | |
| 1.6 | <p>Flex o – løp Innebærer bla høyere startkontingent og flere løyper</p> <p>Raumar karusellen oppfylder kravene. VI beholder fortsatt startkontingent 30 kr for de utenfor Raumar. Vi beholder samme løypene som tidligere dvs Raumar</p> | Alak |

| | | |
|------------|--|-------|
| | karuselle Flex o-løp | |
| 1.7 | Klubbmesterskap lørdag 17.juni- Lysdammen | |
| 1.8 | Raumar hjemmesiden Den er oppdatert med ny wordpress versjon. Det er mye som bør slettes og oppdateres på siden. Gjennomgås på neste møte. | Katjs |
| | Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> • Trenerkontrakter 2017? Tas opp i sportslig utvalg. | Ståle |

Plan for styremøter fremover

Tirsdag 09.05.2017 kl 19:00 Hos Ingrid- Styresrådsmøte 23.mai

Tirsdag 06.06.2017 kl 19:00 Hos Pål. Tema KM mellom

Tirsdag 15.08 2017 kl19.00 Hos Pål

Tirsdag 26.09 2017 kl19.00 Hos Pål

Tirsdag 24.10 2017 kl19.00 Hos Pål

Styresrådsmøte i November

Tirsdag 24.11 2017 kl19.00 Hos Pål